迷你筋膊	产品概览	产品使用 关于 开/关机(按键款)长按起始键三秒开机。长按起始键三秒关机。 力度调节开机初始增位为一档。单击一次起始键增加一档。最大档位为六档,六档时		■ 禁忌 - 动脉瘤、出血、使用血液稀释剂 - 心脏病、有心脏起搏器或除颤器 - 怀孕、癌症 - 关节内固定90天以内,该设备不可在内固定3英寸范围内使用 - 敏感区域:头部、面部、颈椎、脊柱椎体 - 肌肉覆盖较少的靠近骨骼的位置胫骨、足背、手背等	售后服务卡 Warranty Card  Product Model 产品型号  Serial Number 序列号  Purchase Date
使用说明	按摩头 推形头 球型头 U型头 狼牙头 造用于冲击深 层组织,足底 穴位,如经络 关节等。	单击一次起始键变为一档。 起始键  开/关机(数码触摸款) - 长按"①"键三秒开机 - 长按"①"键三秒关机 力度调节 - 开机物始增位0增显示通电 - 单击"+"键调节力度 - 最大档位三十二指  注意事项:为了保护骨骼和肌肉,避免长期定点按摩,造成损伤,关闭打开15分钟自动停止的智能保护模式。	开/关按钮(长按开机/长按关机) 关键可切换档位 头可拆卸、可更换、拆卸按摩头时,只要用力将其拨出。 用5V充电设备充电 欠用 请电充三小时 请用数据线连接5V供电线充电 充电时6个灯更替闪耀,充满6个灯常亮 产品充电时显示屏显示电量数字闪烁,充满电后,显示屏 显示"99"表示充满	### ### ### ### ### ### ### ### ### ##	四 买 日 期  Customer Name 客 户 姓 名  Customer Tel 客 户 电 话  Customer Email 客 户 邮 箱  保修服务条款: (1) 本产品保修一年, 内置电池保修6个月(2)保修自产品首次购买日起算。 (3)出现质量问题需要保修时, 请将此保修卡。购买单据和产品一起寄回经销商或工程维修服务。以下情况不在保修范围内: (1)不能提供正规购买凭证和填写详细信息的保修卡。 (2)人为或不可抗因素造成的损害。 (3)人为拆机筋膜枪仪造成不可逆的伤害。  本公司保留对上述售后条款和限制进行最终解释的权利
Mini Fascia	An overview of the product	Open/joint (button type) - Long press the start button for three seconds Long press the start button for three seconds to shut down. Efforts to regulate - The starting gear is in first gear.	oout the charge	Taboo  - Aneurysms, bleeding, using blood thinners - Heart disease, pacemaker or defibrillator - Pregnancy, cancer - The device should not be used within 3 inches of internal fixation for up to 90 days - Sensitive areas: head, face, cervical vertebra, spinal vertebra - The tibia, dorsal foot, dorsal hand, etc., where the muscle cover is less near the bone	FC 立(も 外观专利 佐留め究 中国制造 佐留め究 Warranty Card  Product Model  Serial Number
	Massage head (Replaceable) Handle	Switch on/off (digital touch)  - Long press the "+" button for three seconds to boot  - Long press the "+" button for three seconds to shut down Efforts to regulate  - Power on at the initial gear level 0  - Click "+-" to adjust the strength  - Max. 32 gear  Note: in order to protect the bones and muscles, avoid long-term fixed point massage, resulting in Intelligent protection mode that automatically stops after 15 minutes of damage and closing.	Note: Input is 5V-2A mobile phone charging head wer on/off button (long press to power on/long press to power off) ses the open key to switch gears saage head can be disassembled, replaceable, remove the massage as long as the force to pull it out.  ase use a 5V charging device to charge ase charge for three hours for the first time. Please connect the 5V resupply line with the data cable to charge in model: 6 lights sparkle when charging, and 6 lights are always on charging in model: when the product is charged, the screen displays the quantity ctricity and the number flashes. When the product is fully charged, the in displays "99", which means it is fully charged  Indications  and spasms from muscle contusions, sprains, strains	Listing  Host x1  Type-Cx1  Instructions x1  Conical head  Spherical head  U first  Spike head	Purchase Date  Customer Name  Customer Tel  Customer Email  Warranty Service Terms:  (1) The warranty of this product is one year, and the buill-in battery is guaranteed for a live marker.
Operating Instru	meridian joints, etc etc. legs, buttocks	Replace massage head - Helps to Looser - Reduce - Increase	s the edema fluid flow to the swollen area en and thickened connective tissue and fascia uces the accumulation of lactic acid in muscles assed range of motion nate muscle fatigue	Product name: Mini fascia gun Rated voltage: 7.4V Motor power: 30W Inspection job No Check  Product name: Mini fascia gun Rated voltage: 7.4V Motor power: 30W Interface Type: type-c RPM: 1800-3200 RPM Gear position: 6 levels adjustment (button type) Gear position: 32-gear adjustment (touch type) Massage head number: 4 Material: electronic components +ABS plastic Net weight: 0.46 KG	for six months. (2) The warranty starts from the first purchase date.  (2) If there is a quality problem that requires warranty, please send this warranty card. Purchase documents and products  Send it back together to the dealer or engineering repair service.  The following conditions are not covered by the warranty:  (1) The warranty card that cannot pass the formal purchase certificate and fill in the detailed information.  (2) damage caused by factors considered or irresistible.  (3) It is believed that the disassembly of the fascia gun caused irreversible Shanghai.  The Company reserves the right to the final interpretation of the above-mentioned after-sales terms and restrictions
	and other deep stimulation. 瓯江一迷你多功能	折叠筋膜枪说明书70x138+3-21.1.15 左右翻 咬 口 🚊 🤇	○ <mark>红 M ◯ Y</mark> 黒 K 注意:印刷前请校对	Product size: 142x56x140mm	F© ☒ C € Made in china